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Tekintve, hogy az alakuló küldöttgyűlésen nem volt betöltve ez a pozíció, és ennek megfelelően nem 

is számolt be senki a nyáron történt dolgokról, ezért ezt most itt meg fogom tenni. 

A szokásos dolgok megtörténtek, a gólyák levelező listája elkészült időben, még a gólyatábor előtt, 

azon minden információt megkaptak, beiratkozás, a nyílt nap és a megszokott év eleji programok 

sikeresen lezajlottak. Intézeti tanácsba és választmányra mindig elmentem. 

Egy fokkal érdekesebb, hogy a pályázatomban vállalt extrákkal hogyan állunk. Jelenleg a szervező 

csoporton kívül minden csoportban van egy fizikushallgató. Az idei mentorok közül többet is sikerült 

meggyőzni arról, hogy vegyen részt a szakterület életében, illetve a gólyák közül is sikerült jó párat 

elcsábítanunk. Ezek között van lelkesebb és kevésbé lelkes újonc is, de nagyjából plusz tíz aktív 

embert tudunk felmutatni. Ezek többsége alapvetően szakterület specifikus dolgokkal fog csak 

foglalkozni, azaz a Mafihén belül tevékenykednek. Természetesen az eddigi gyakorlatnak 

megfelelően nyílt napon és hasonló eseményeken ugyanúgy ők fognak segíteni, ahogy eddig is volt, 

csak a változatosság kedvéért több emberből lehet válogatni. 

A másik dolog amit a pályázatomban leírtam az a kapcsolattartás a HÖK és a Mafihe között, ami 

teljesen zökkenőmentes, tekintve, hogy jómagam az országos elnökség tagja vagyok, a Mafihe elnöke 

pedig képviselő. A Mafihe ELTE Helyi Bizottság esedékes tisztújítója után remélem a helyi bizottság és 

a szakterületi csoport közötti kapcsolatot is intézményesíteni tudjuk. 
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